
Referat fra møte i Kørrestyret.  Torsdag 15.september 
Annemieke van Middelaar hadde meldt forfall. 
Gjest: Jan Marius Eriksen, teknisk sjef i Rømskog kommune. 
 

1. Referat forrige møte ble gjennomgått og godkjent. Oppfølging av enkeltsaker 
er egne punkter i dette styremøtet. 

2. Skifte av sekretær. Dette møte er det overgang i sekretærfunksjonen fra 
Elizabeth Wirsching til Jan Marius Eriksen.  

3. Sommeren 2016. Samarbeidet mellom koordinatorer og foreningene gikk bra. 
Det er et ønske om en bedre beskrivelse av arrangement på Kørren som en 
hjelp for dem i kiosken pga varebestilling. 

4. Låvens tilstand og fremdriftsplan. Formannskapet var på befaring den 
18.5.2016. Det er et ønske fra kultur om at istandsetting av låven kommer inn 
i budsjett 2017 under investeringer med 1 million i året over 4 år. Kørrestyret 
mener at det som trengs er 100.000 til fundamentering, det er det som er det 
kritiske punktet. Roar Høisveen er leder av OPPOM og vil forfølge denne 
saken politisk der. Fundamenteringen må utføres av profesjonelle, ikke minst 
pga sikkerheten. 

5.   Maling av hovedhus innvendig. Maling kjøpes inn og malingen gjøres på 
dugnad. Kjell Roger Nilsen tar dette videre i historielaget, flere der har ytret 
ønske om å kunne utføre dette arbeidet. Frivilligsentralen kan også kobles inn 
i dette. 

6.   Peter Sundsrud er på valg i 2017. Dersom han ikke ønsker gjenvalg foreslås 
det kandidater for OPPOM. Kørrestyret ønsker at Peter Sundsrud fortsetter en 
to årsperiode til. Vi har satt ting i gang mht til låven blant annet, så det er viktig 
med kontinuitet her. Det blir vårt forslag til OPPOM, blir en politisk sak i april 
2017. Kjell Roger Nilsen velges ett r av gangen av historielaget. Vi ønsker at 
han fortsetter. 

7.   Vedlikeholdsplan for Kørrens øvrige bygninger. Stabburet, Tinghuset og 
Smia skal males i 2017. Smia kan eventuelt utføres på dugnad. 
Dugnadsinnsatsen på Kørren bør intensiveres! Peter Sundsrud følger opp her. 

8. Dato for neste møte ble ikke fastlagt. Det ble ytret ønske om å ha flere 
møter, bla et møte med OPPOM, og «Kørrens fremtid» bør bli tema for møte 
mellom kultur og lag og foreninger mandag den 13.februar 2017. 

9.   Kørrestyret og OPPOM. 
      Referatene fra møtene i Kørrestyret blir sendt som referatsak til OPPOM. 
    

 
Rømskog 22.9.2016 
Elizabeth Wirsching 
 
 
 


